
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 02.04.2025 in cadrul sedintei extraordinare a Consiliului Local al 
com. Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici  Anamaria,  Budescu Mihaela

Gabriela,  Neculache  Netuta,  Tecuceanu  Andrei  Silviu,  Danaila  Paul,  Iurascu  Gina
Mariana, Neculai Diana Florina, Stoica Niculina, Busteanu Cristian Tudorel si Stanila
Ionela . 

Lipsesc  nemotivat  urmatorii  consilieri  :  Postelnicu  Daniel,  Horoi  Anina  –
Georgiana si Munteanu Marcel.

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 1756 / 28.03.2025.
Dupa efectuarea apelului nominal si tinerea evidentei  participarii la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita si
supune spre aprobare procesul verbal de la sedinta anterioara.

Supus la vot s-a aprobat cu 10 voturi « pentru ».
In continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele  de sedinta sa fie dna. Budescu Mihaela Gabriela,  deoarece
fiecare consilier  local  trebuie sa fie presedinte al  sedintei  timp de 3 luni  in  ordinea
alfabetica a numelui.

Supus la vot s-a aprobat cu 19 voturi “pentru “ ca dna. Budescu Mihaela Gabriela
sa fie presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea aderarii comunei Foltesti, judetul Galati,
la  sistemul  de  cooperare  pentru  exercitarea  functiei  de  audit  public  intern,  prin
intermediul entitatii  organizatoare Filiala Judeteana Galati a Asociatei Comunelor din
Romania.

2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 2025.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, cu 10 voturi “pentru” .
In continuarea sedintei, se trece la punctul nr. 1, iar presedintele de sedinta ii

acorda cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si
raportul  de  specialitate,  apoi  presedintii  comisiilor  de  specialitate,  prezinta  avizele
comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 10
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 



Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 10 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea proiectului de hotarare de la punctul nr. 1 din ordinea de zi, se

trece la urmatorul numar : Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local
pe anul 2025.

Presedintele de sedinta ii  acorda cuvantul  dlui  primar sa prezinte proiectul  si
referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 10
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Inaintea supunerii la vot se fac discutii :
- Dna Iurascu intreaba ptr ce se face aceasta expertiza?
- Dl. primar raspunde ca este necesara ptr sediul primariei ca in prezent

nu detinem un proces verbal  la  terminarea lucrarilor  si  trebuie sa vedem ce spune
expertul, poate facem o receptie partiala.Tot dansul spune ca diferenta de bani a alocat-
o  ptr  sala  de  sport  si  trebuie  sa  vedem ce  solutie  ne  da proiectantul  ca  ar  trebui
demolata toaleta din curte sau sa ducem sala de sport spre terenul de sport dar in acest
scenariu trebuie sa sapam in deal si sa facem un zid de sprijin.

Dna Iurascu intreaba despre montarea sirenei cine o monteaza si unde?
Dl. primar raspunde ca de montat se va face tot de cei care o vand, montajul

este  separat  ca  pret,  iar  montarea  vrem sa  se  faca  pe  primarie  sa  nu  mai  avem
probleme cu intrarea cand trebuie sa alarmam populatia.

Dupa discutiile purtate, presedintele supune la vot proiectul de hotarare de la
punctul nr. 2 din ordinea de zi.

Supus la vot s-a aprobat cu 10 voturi “pentru”.
Presedintele sedintei constatand ca nu mai sunt discutii la cele prezentate si nu

mai sunt probleme de dezbatut, declara sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri
pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
         Mihaela Gabriela MUNTEANU                      Marian CILICHIDREANU


